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    R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 
 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi, 12.04.2017, ora 11,00, în cadrul şedinţei extraordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 27 de consilieri județeni. 

 Lipsesc motivat: domnul consilier Gâfu Cristian, domnul consilier Miclea Aurel și 

domnul consilier Lazăr Constantin. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.506/10.04.2017, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/6642/10.04.2017, potrivit art.94 alin.1 din Legea 

nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi 

completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/6620/10.04.2017 şi s-a adus la 

cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 

11.04.2017. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: reprezentanţi ai instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 

precum și reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre  privind  utilizarea sumei de 4.000,00 mii lei din excedentul 

bugetar, pentru acoperirea temporară a golurilor de casă – Secțiunea de funcționare, pe 

anul 2017. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului maxim de posturi finanțate pentru 

personalul neclerical din unitățile de cult din județul Caraș-Severin, pe anul 2017. 

3.Proiect de hotărâre privind sancționarea disciplinară a doamnei Ana Vasile, 

director executiv al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-

Severin. 

 

 Procedură de urgență-Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 

Județean Caraș-Severin nr.127/30.06.2016 privind alegerea Comisiei de validare a 

Consiliului Județean Caraș-Severin, modificată.  
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 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua! Am convocat pentru astăzi o 

ședință extraordinară a Consiliului Județean Caraș-Severin. Avem 3 puncte pe ordinea de 

zi plus încă un punct în procedură de urgență, cauzat de o demisie. Dacă sunteți de acord 

cu ordinea de zi cu cele 4 puncte? Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se aprobă în unanimitate.  

Aș vrea în debutul ședinței, să îi transmit din partea mea și din partea 

dumneavoastră, ”La mulți ani!” colegului nostru, domnul doctor Jaro Marșalic. Multă 

sănătate! Știți de ce fac anunțul? Ca să afle toată lumea! Împlinește ”25 de ani și o zi”! 

Vreau să vă mulțumesc și celor care ieri ați participat la aniversarea celor 25 de ani de la 

constituirea Consiliului Județean Caraș-Severin. Acestea fiind spuse, ședința de astăzi este 

legal constituită. Domnul secretar, o să vă rog să prezentați procesul-verbal. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. În 

mape aveți procesul-verbal încheiat cu ocazia ședinței ordinare din data de 23 martie 2017. 

Dacă l-ați parcurs, dacă aveți amendamente? Dacă nu, cine este ”pentru”? Abțineri? 

Împotriviri? Nu sunt. Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul secretar.  

* 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Trecem la punctul introdus în procedură de 

urgență „Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.127/30.06.2016 privind alegerea Comisiei de validare a Consiliului Județean 

Caraș-Severin, modificat.”. 

În ședința trecută a fost ales ca membru în Comisia de validare, domnul Albu 

Alexandru-Vichentie. Domnul Albu Alexandru-Vichentie ne-a transmis demisia dânsului 

din această comisie. O să vă rog, să faceți propuneri. Domnul Crina. 

Domnul consilier Crina Ioan: Da. Îl propun pe domnul Marius Damian. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Sunt propuneri și din partea…E postul 

Partidului Social Democrat. Da. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: O să-l propunem pe domnul consilier Smultea 

Traian. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Supun la vot cele două propuneri. 

Domnul consilier Crina Ioan: Domnul președinte, nu-i întrebăm dacă acceptă? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Acceptați candidatura, domnul Smultea? 

Domnul consilier Smultea Traian: Da. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Damian, acceptați candidatura? 

Domnul consilier Damian Romulus-Marius: Da. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Supun la vot. Cine este ”pentru”domnul 

Damian? O să vă rog, să numărați. Se înregistrează 18 voturi ”pentru”. Mulțumesc. 

Împotrivă? Abțineri? Se înregistrează 9 voturi împotrivă. Este evident, domnul Marius 

Damian a întrunit numărul necesar de voturi. Supun aprobării dumneavoastră, articolul I, 

cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul PNL votează împotrivă. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul PNL votează împotrivă. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul PNL votează împotrivă. 
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Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Grupul PNL votează împotrivă. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

1.Proiect de hotărâre privind  utilizarea sumei de 4.000,00 mii lei din excedentul 

bugetar, pentru acoperirea temporară a golurilor de casă – Secțiunea de funcționare, pe 

anul 2017. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Din excedentul anului trecut luăm bani pentru 

secțiunea de funcționare în acest an. Aveți materialul în mapă. Dacă sunt observații, 

intervenții? Dacă nu sunt, supun la vot articolul 1. Cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Supun la vot articolul 2. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Supun la vot articolul 3. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă 

hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului maxim de posturi finanțate pentru 

personalul neclerical din unitățile de cult din județul Caraș-Severin, pe anul 2017. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: S-a primit o suplimentare de 28 de posturi. 

Plata salariilor acestora se va face din bugetul propriu al Consiliului Județean, din sume 

defalcate din TVA. Pentru a împărți cele 28 de posturi, am procedat în felul următor: am 

luat datele de la statistică și am analizat solicitările fiecărui cult. Pentru a se înțelege foarte 

bine, procentele pe care le-am obținut de la statistică privind credincioșii din județul Caraș-

Severin pe fiecare unitate de cult, le-am aplicat celor 28 de posturi, suplimentarea primită 

de la culte. La aceste 28 de posturi s-au aplicat procentele obținute de la statistică. Am 

împărțit aceste posturi respectând în mare, pentru că nu puteam exact. La unele culte dădea 

zero virgulă ceva și am rotunjit în sus, pentru a primi câte un post și cultele care nu aveau. 

Aplicându-le acel procent la 28 de posturi, nu ieșea un post întreg. Am rotunjit în sus 

pentru, repet, a primi și ei. Deci pe cât am putut, am încercat să respectăm procentul pe 

care credincioșii din județul Caraș-Severin îl au, primind datele de la statistică. Dacă sunt 

intervenții, observații? Nu sunt. 

Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 
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Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. Iată, că în Săptămâna Mare am făcut un lucru bun 

pentru cultele din județul Caraș-Severin. 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre privind sancționarea disciplinară a doamnei Ana Vasile, 

director executiv al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-

Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Comisia de Disciplină de la nivelul 

Consiliului Județean a analizat o solicitare sau o sesizare pe care a făcut-o domnul 

vicepreședinte,  Comisiei de Disciplină, legată de activitatea doamnei director. Comisia de 

Disciplină a analizat, a propus această sancțiune. O să-l rog pe domnul secretar, să vă 

spună articolul din lege conform căruia, noi trebuie să supunem aprobării plenului, acest 

lucru. De ce astăzi și de ce în procedură de urgență? Pentru că legea spune că în termen de 

10 zile calendaristice de la primirea acestei sancțiuni de la Comisia de Disciplină, trebuie 

acordată sancțiunea, iar articolul de lege care spune că trebuie prin hotărâre de Consiliu 

Județean,  o să vi-l spună domnul secretar. Vă rog. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnul președinte. 

Termenul acesta este un termen de decădere, cel de 10 zile și a început să curgă de când s-a 

primit raportul Comisiei de Disciplină. Intrăm în realitatea în care trebuie să sorocim o 

ședință practic. Termenul era sorocit mâine. Mâine se împlineau cele 10 zile, mâine, în 

data de 13. Fiind vorba de un conducător de instituție, are incidență Legea nr.215, în care 

Consiliul Județean numește, sancționează, modifică raporturile de serviciu ale unui 

funcționar public de conducere al unei instituții subordonate. Sancțiunea disciplinară care 

s-a propus de Comisia de Disciplină și noi am acționat ca un dat și am înscris în proiectul 

de hotărâre, sancțiunea este a doua. Practic e o recidivă, înscrisă deja în cazierul 

administrativ și conform Legii nr.188, se propune o diminuare a drepturilor salariale cu 

20% pe o perioadă de 3 luni calendaristice. O altă întrebare la care sunt nevoit să dau un 

răspuns, fiind vorba de persoane, iară Legea nr.215 ne obligă să adoptăm respectivul 

proiect prin vot secret. Am mai făcut chestiunea asta. Vă amintiți momentul, decembrie, tot 

cu doamna Vasile. Asta este situația. E vot secret și nu mai supunem votului deschis. 

Mulțumesc.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul secretar. Buletinele de 

vot sunt făcute. O să-l rog pe domnul președinte al Comisiei de validare să explice 

modalitatea de vot. 

Domnul consilier Crina Ioan: Da. Deci buletinul de vot, este cu ”pentru” și contra. 

Fiecare își exprimă opțiunea punând ștampila în căsuța cu ”pentru” sau contra, nu pe 

nume! Da? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: E vot nul dacă e pe amândouă, e vot nul dacă 

nu e nici o ștampilă. Și nu greșiți, că nu se va mai primi încă un buletin de vot. Numai o 

secundă! Înainte de a trece efectiv la vot, dacă sunt întrebări, intervenții legate de acest 

punct? Dacă nu, o să îmi permit să citesc.  

Se trece la vot în ordinea strigării. 



 5 

* 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul președinte, vă rog. 

 Domnul consilier Crina Ioan: Mulțumesc, domnul președinte. Se pare că toată 

lumea a votat tehnic bine, deci a pus ștampila în căsuțe, după opțiunea fiecăruia.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Asta e o mare realizare! 

Domnul consilier Crina Ioan: E o realizare! Proces-verbal nr.6749 încheiat astăzi  

12.04.2017, cu ocazia numărării voturilor privind sancționarea disciplinară a doamnei Ana 

Vasile, director executiv al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 

Caraș-Severin. În urma votului, s-au obținut următoarele rezultate: 21 de voturi  ”pentru” 

sancționare, 6 voturi contra, 0 voturi anulate. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul președinte. A fost 

aprobat proiectul de hotărâre. Era nevoie de majoritatea simplă. Acestea fiind spuse, declar 

închisă ședința de azi. Ne vedem la sfârșitul săptămânii viitoare, într-o ședință ordinară, în 

jurul datei de 20, 21. În data de 21, la Arad este aniversarea de 25 de ani. Bun. Deci în data 

de 20!  

 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

 

            PREȘEDINTE,                                        SECRETARUL JUDEŢULUI, 

 

            Silviu Hurduzeu                                    Darian Ciobanu 
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